



KEMENTERIAN WILAYAH PERSEKUTUAN

KENYATAAN TAWARAN SEBUT HARGA

SEBUT HARGA KHAS UNTUK KONTRAKTOR BUMIPUTERA

Sebut harga ini terbuka kepada kontraktor Bumiputera yang layak dan berdaftar dalam kod bidang yang berkaitan dan masih dibenarkan membuat tawaran bagi kerja-kerja berikut:

Agensi	Tajuk Projek	Gred, Kategori & Pengkhususan	Tempat/Alamat Dokumen Sebut Harga Boleh Diperolehi	Tempat, Tarikh & Waktu Sebut harga Ditutup
Kementerian Wilayah Persekutuan	Kerja-Kerja Membina dan Menyiapkan Sebuah Pondok Pengawal Serta Pemasangan <i>Boom Gate</i> dan Pagar Keselamatan di Bangunan Menara Seri Wilayah, Kementerian Wilayah Persekutuan, Presint 2, Putrajaya No. Sebut Harga: KWP(SH)17/2017/BKP	G2 Kategori B04 –Kerja-Kerja Pembinaan Bangunan	Kementerian Wilayah Persekutuan Bahagian Kewangan Aras 3, Blok 2, Menara Seri Wilayah, Presint 2, 62100 Putrajaya Harga Dokumen: PERCUMA	Tarikh Mula Dokumen Boleh Diambil : 19 September 2017 (Selasa) Tarikh Tutup Pelawaan: 26 September 2017 (Selasa) Waktu: 12.00 Tengahari Sesi Taklimat & Tempat Berkumpul: 19 September 2017 (Selasa) Waktu: 9.00 Pagi Tempat: Atrium Menara Seri Wilayah, Kementerian Wilayah Persekutuan, Putrajaya <u>KEHADIRAN KE SESI TAKLIMAT ADALAH DIWAJIBKAN</u>

KEUTAMAAN DIBERIKAN KEPADA KONTRAKTOR TEMPATAN

- Dokumen Sebut harga akan dikeluarkan kepada kontraktor sebagaimana **PENAMA** di dalam Sijil CIDB dan SPKK serta telah menghadiri lawatan tapak. Untuk maksud ini **PENAMA** hendaklah membawa **SURAT PENDAFTARAN ASAL SIJIL PEROLEHAN KERJA KERAJAAN (SPKK)** oleh CIDB, **PERAKUAN PENDAFTARAN KONTRAKTOR** oleh CIDB, **SIJIL TARAF BUMIPUTERA (STB)** oleh BPKU dan **COP SYARIKAT** semasa lawatan tapak dan pengambilan dokumen Sebut harga untuk pengesahan oleh Pegawai Kementerian.
- Lawatan tapak adalah DIWAJIBKAN.** Hanya **PENAMA** dalam PPK/SPKK/CIDB **DIBENARKAN** menghadiri lawatan tapak dan mengambil dokumen sebut harga.
- Dokumen Sebut Harga tidak akan dikeluarkan selepas tempoh tersebut di atas.
- Dokumen Sebut harga yang telah sempurna diisi dan dilengkapkan hendaklah dimasukkan dalam sampul surat berlakri ke dalam peti tawaran di alamat di atas.
- Dokumen Sebut Harga yang lewat diterima **tidak akan dipertimbangkan.**